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Nu REAR vi ut kvarvarande  

 

Örnenväskor 100 kr (130) 

Mjukis & vindoveraller 150kr  (270-370) dock bara 

småstorlekar kvar 128-164 ev. någon XS 

Intresserade kan höra av sig till Anna B 070-2461697 

eller Bengan 070-6002379 

 



Ordförandes rader 
Tiden går fort sommaren har bara rusat förbi, skolorna börjar och kvällarna 

börjar bli kortare. I början av sommaren kom vårt klubbhus (Bäckelids skola) ut 

till försäljning via Mäklare Tågmark, det blev avslut efter bara några veckor och 

det känns väldigt skönt när vi väl beslutat om försäljningen att det gick så 

snabbt och bra. 

I förra Örnenbladet skrev jag att jag nog skulle försöka mej på en comeback i 

orienteringsskogen, det blev faktiskt av också! Två träningsstarter lyckades jag 

med, första starten var vid Backa vilket gjorde att jag besökte Ängsbacka 

festivalen för första gången (sprang delvis igenom campingen där). Då kändes 

det riktigt kul, orienteringen flöt på som om det var igår jag orienterade senast, 

dock fanns inte mycket kondition. Nästa start var vid Åsängarna på vår alldeles 

nya karta, det var Mattias Modin som hade lagt banorna där, teknikbanor! Ny 

terräng för mej och ganska ”plottrig” karta gjorde det svårt, lyckades ivartfall 

hitta runt men det gick inte fort.  

Jag fick verkligen blodad tand för orienteringssporten igen, tanken var att hinna 

vara med fler gånger men när man hade sen semester och har bondgården att 

försöka hinna med på ledig tid funkade det tyvärr inte. Tack Mattias för att du 

gav mej den extra påminnelsen så jag kom iväg på dessa träningar!  

Innebandyn har ju varit lite lugnare ett tag, det har varit lite planeringar och 

liknande men nu har arbetet dragit igång ordentligt, träningstidläggning, 

matchläggning ansökan om arrangemang mm. 

Denna säsong kommer damerna att spela i div2 och herrarna spelar i div 4 och 

div 5 med U-laget. Det är 3 flicklag som spelar seriespel i år FK4, FK5 och FKB. 

Pojklagen deltar i PK5, PKA , PKC och PKD. 

Nu stundar årsmötet den 15/9 kl 19:00 i Molkomssporthall, jag vill att ni 

kommer på det för det är då ni har möjligheten att påverka föreningens 

utveckling och styrning. Varmt välkomna! 

// Bengt-Olov Elfman ordf. 
 
 
 
 
 
 



 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
Säsongsavgift innebandy 

För aktiva inom seriespel av innebandy tillkommer förutom medlemsavgiften 

en säsongsavgift på 500 kr/spelare upp till och med 16 år(-95), 900 kr från 

17år(-94).NYHET From 3 barnet ges 50% rabatt på säsongsavgiften. 

Medlemsavgiften ingår inte i säsongsavgiften men måste betalas för att 

föreningens försäkring ska gälla. Ni betalar in på samma plusgirokonto som 

medlemsavgiften:  479 96 71-5. Glöm inte att ange namn, personnummer och 

lag när ni betalar. 

 Säsongsavgiften måste vara betald innan första seriematch för att man ska få 

vara med och spela. 

SK ÖRNENS medlemsavgifter 2011-12 är följande: 

Ungdom upp till 20 år (91-)  50 kr 

Vuxen (aktiv) (-90)  100 kr 

Familjekort  (familj på samma adress)  200 kr 

 Stödmedlem ej aktiv   50 kr 

Medlemsavgiften betalas in via plusgiro nr: 479 96 71-5 

Ange namn adress och personnr gäller alla som ska ingå i medlemskapet. 

S = Stödmedlem 

 



 

ORIENTERING 

Fina  resultat av Örnare på O-ringen. 

Fem  orienterare har varit i Hälsingland. Där avgjordes årets 5-dagars 

tävlingen i orientering. Centralort var Söderhamn och lockade ca 

12000 löpare från hela världen. Elin Augustsson blev 2a i 2-dagars 

easy. Maja Augustsson  noterade en 4 plats och en 2 plats i klassen 

Ö1. (av ca 140 deltagare). Eva Persson slutade 12 i D55m. Övriga 

Örnare var Kjell Persson och Björn Svensson.  

 

 

 

 

Stort intresse för sommarträning. 

SK Örnens orienteringsträningar har varit mycket välbesökta i år. 

Det har varit fem träningar under sommaren och de har varit både 

på den nya kartan över Duvnäs och Molkomskartan. 55 st deltagare 

var det mesta på en träning. Även de andra träningarna var 

välbesökta. 

 

KM i Orientering. 

Preliminärt datum för KM för ungdom är 28/9 Molkoms IP 

 

 



FÖRÄLDRARNA VS LEDARNA 

Som vanligt när det vankas Innebandyavslutning så spelas även den 

årliga matchen mellan föräldrarna och ledarna. För första gången 

vann föräldrarna, med hela 4-0! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



INNEBANDY AVSLUTNINGEN 

Efter slutsignalen var det dags för avslutning, alla spelare fick en varsin medalj eller plakett. 

Det var Hilda Englund Andreas Bengtsson och Jesper Karlsson som delade ut dem och Lars 

Wahlsten ropade upp lagen i mikrofonen.  

 

 

 

Dagen avslutades med fika för både stora och små. 

 

 

 

 

Har ni bilder eller vill ni skriva något om 

våra matcher och aktiviteter så uppskattar 

vi det mycket! 

Vi tar emot både till hemsidan och till 

Örnenbladet. 

Maila skornen@live.se 



 

SISTA KARISÄNGLUNKEN!? 

Den 1 Maj 2011  var det dags för den 38:e och sista Karisänglunken. Sorgligt men sant, det var många 

som kom till Bäckelid skolan för att gå de 8 kilometrarna i skogen en sista gång, både stora och små.  

 

Starten. Det var totalt --- personer son startade i år. Varav – i motions klassen och – i tävlingsklasen.  

 

                  



            1:a i Herrklassen  2:a i Herrklassen  

            Fredrik Rådström    Peter Wiker  

            Tid: 28.12 Min                    Tid: 27.86 Min      

    

                 ’ 

                 1:a i Damklassen                 2:a i Damklassen  

                 Sigrid Josefsson                 Julia Schytzer 

Tid: 35.18 Min                               Tid: 36.58 Min 

 

 

I vanlig ordning delade Torsten Svensson ut priserna.  

Det blev en lyckad dag med fint väder och många glada deltagare ute i skogen. 



BÄCKELIDSKOLAN 

Vem har köpt skolan? Vad kommer att hända med den? Vi har svaret här!  
 

Den nya fastighetsägaren heter Kjell Hallin och har tidigare bott i lägenhet i Karlstad.  

Vad var det som gjorde att du fastnade för den gamla skolan? Den är vacker, 

och inte sönderrenoverad.  

Vad är planerna för byggnaden? Jag har redan flyttat dit. Bor för tillfället i den 

stora skolsalen. Planerna är att renovera vinden till en lägenhet, bevara den stora 

salen och göra matsalen till skapar verkstad, jag håller på med lite hantverk täljning 

och sådant.  

När planerar du att vara klar? Jag tar det som det kommer, jag har ett jobb så 

detta är en fritids syssla. Jag kommer att bo i salen i vinter och planerar att ha 

lägenheten klar till sommaren.  

Har du tidigare relationer till skolan? Nej, jag har åkt någon gång på väg 240 

mellan Molkom och Väse men aldrig in till Bäckelid.  

Är du nöjd med inköpet? Ja, jag är jätte nöjd!  

 



INNEBANDYLEDARE 2011-12 

 

Lag Namn Telefonnr Mail 

Herr Pierre Andreasson     

        

 
      

Dam Tommy Johansson 070-3162765 
tommy-
johansson65@bredband.net  

  Jocke Lindskog 073-8220262 jocke_lindskog@hotmail.com  

  Camilla Eriksson   camilla.eriksson2@karlstad.se  

Herr U Björn Dahlén 070-5518802 bjorn296@msn.com  

  Patrik Johansson 070-3944982 pajjohan@hotmail.com  

P97-98 Kurt Hjelm 070-5526945 kurt.hjelm@telia.com  

  Johnny Martinsson   martinsson.viberg@swipnet.se  

F97-98 Johan Wallgren 070-2797866 j_w@telia.com 

  Jerry Magnusson 070-2572531 jm.magnusson@telia.com 

P99-00 Bengan Elfman 070-6002379 b.elfman@hotmail.com  

  Anders Ivansson 070-5673303 anders.ivansson@se.enersys.com  

F99-02 Patrik Stefansson   patrik.stefansson@hotmail.se  

  Martin Hansson   martin.mm@telia.com  

  Anders Karlsson     

P01-02 Ann Marie Svensson 073-8067135 mia@tokit.se  

  Linda Norder 070-3738835 linda.norder@bredband.net  

  Sara Tångring 070-6380455 zara@swipnet.se  

P03 Jan-Erik Vaara 076-1302313 jan-erik.vaara@hotmail.com  

  Camilla Tegelstig 070-5111140 camilla.tegelstig@hotmail.com  

  Jennie Lindborg 0730-552739 harstudion@live.se  

  Mattias Fredriksson   harstudion@live.se  

F03-04 Jan-Erik Vaara 076-1302313 jan-erik.vaara@hotmail.com  

  Camilla Tegelstig 070-5111140 camilla.tegelstig@hotmail.com  

 

 

Damlaget 

Intervju med en av de tre tränarna Jocke Lindskog om kommande säsongen för damlaget.  

Hur många spelare är med i år? Som det är nu så är det 17 stycken. 

Är det några nya spelare för i år? Nej, men det är två stycken som har kommit tillbaka 

efter uppehåll. Emma Björndotter och Pernilla Danielsson. 

Vilken division kommer ni spela i? Division 2.   

Vad har ni för mål med säsongen? Att hålla oss kvar i division 2. 

mailto:tommy-johansson65@bredband.net
mailto:tommy-johansson65@bredband.net
mailto:jocke_lindskog@hotmail.com
mailto:camilla.eriksson2@karlstad.se
mailto:bjorn296@msn.com
mailto:pajjohan@hotmail.com
mailto:kurt.hjelm@telia.com
mailto:martinsson.viberg@swipnet.se
mailto:b.elfman@hotmail.com
mailto:anders.ivansson@se.enersys.com
mailto:patrik.stefansson@hotmail.se
mailto:martin.mm@telia.com
mailto:mia@tokit.se
mailto:linda.norder@bredband.net
mailto:zara@swipnet.se
mailto:jan-erik.vaara@hotmail.com
mailto:camilla.tegelstig@hotmail.com
mailto:harstudion@live.se
mailto:harstudion@live.se
mailto:jan-erik.vaara@hotmail.com
mailto:camilla.tegelstig@hotmail.com


Herrlaget  

Herrlaget har i år ny tränare Pierre Andreasson. 

Känns det bra att vara nya tränare i laget? Ja, det kommer att bli spännande.  

Är du ensam tränare eller är ni fler? Det är jag Patrik Johansson och Björn Dahlén som 

är tränare för a- och u laget. 

Hur många spelare är ni? Alla har inte varit på träningen än, men på pappret är vi 30 

stycken.  

Känner du grabbarna sen tidigare? Några, jag var tränare för dem förut 03-04 och en 

del är jag även fotbolls tränare för. 

Vad har du för målsättningar med laget? Att det ska bli en så bra säsong som möjligt, 

att så många som möjligt ställer upp och tycker att det är roligt och att hålla placeringen i 

serien eller högre.  

Vilken division kommer ni att spela i? Division 4.    

Träningstider 2011-
2012    

    

Molkoms Sporthall  Nyeds skola  
    

Måndag   Måndag   

15.30-17.00       

17.00-18.00       

18.00-19.00 P99-00     

19.00-20.00 Dam     

20.00-21.00 Herr A+U     

21.00-22.30 Herr A+U 21.00-22.00   

        

Tisdag   Tisdag   

16.00-17.00 P03     

17.00-18.00 F03-04     

18.00-19.00 P01-02     

19.00-20.00 P97-98 20.00-21.00   

20.00-21.00 Herr U 21.00-22.00   

        

Onsdag   Onsdag   

17.00-18.00 F99-02     

18.00-19.00 F98-99     

19.00-20.00 F96-98     

20.00-21.00 Dam 20.00-21.00 Herr A  

21.00-22.30 Herr A 21.00-22.00  Herr A 

        



Torsdag   Torsdag   

15.30-17.00       

17.00-18.00 P03     

18.00-19.00 P97-98 18.30-19.30 P01-02 tom 27/10 

        

Fredag   Fredag   

15.30-17.00 F99-02 17.00-18.00 P99-00 

17.00-18.30 F96-98 18.00-19.00 Dam motion 

        

Söndag       

13.00-14.00 aug-dec       

14.00-15.30       

15.30-16.30 P04     

16.30-17.30 P01-02     

17.30-19.00 Herr motion     

  
 

Träningsstart 
vecka:     

Herr 32     

Dam 32     

F96-98 34     

P97-98 34?     

P99-00 34     

F99-02 34     

P01-02 38     

P03 38     

F03-04 38     

    

P04 38?     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



MOTION 

Till SK Örnens årsmöte 15/9  2011 

 

Fördelning av försäljningssumman. 

 
Jag var med och startade Örnen (1958) och var dess ordf. de första 33 åren 

Jag har en bra känsla och god inblick i klubbens verksamhet. 

 

Vårt klubbhus i Bäckelid är nu sålt och är inte Örnens självklara samlingsplats 

längre som det varit i 45 år. Det var en stor tillgång och bidrog till att Örnen 

kunde 

ha så många olika verksamheter året om. Men även bygden var angelägen av att 

det fanns en lokal att samlas i. Många, många timmar av frivilligt arbete av såväl 

ortsbor som övriga medlemmar gjordes under åren för att hålla klubbhuset 

brukligt. 

Senare års huvudsakliga verksamhet har skett i Sporthallen Molkom och dess 

utövare har inte haft intresse att sköta eller bedriva aktiviteter i Bäckelid. 

 

 När nu fördelningen av försäljningssumman skall göras är det givet att 

 en del skall vara kvar i Bäckelid och till de som bedrivit verksamhet där. 

 

Förslag till fördelning av försäljningssumman: 

 

ATT nybildade Bäckelids Bastuförening (tidigare sektion i Örnen) får 100 000:- 

         som startbidrag och upprustning av bastubyggnaden. 

 

ATT Orienteringssektionen får   150 000:-  För främst anskaffning av förråds 

         och klubblokal 

 

ATT Innebandyn/Huvudföreningen får återstående  ca.  150 000:- till 

verksamheten 

 

Med önskan och förhoppning att årsmötet bifaller denna motion. 

 

 

 

Forshaga 24 augusti 2011 

 

Sören Johansson 
 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 
 

 

SK ÖRNEN KALLAR TILL ORDINARIE 

ÅRSMÖTE 

Torsdagen den 15 September KL 19.00 

i Molkoms sporthalls cafeteria 

Stadgeenliga frågor. 

Motioner 

(inkomna motioner och skrivelser finns på skornen.com) 

Det är nu du har störst möjlighet att påverka 

föreningens styrning och framtid! 

 

Föreningen bjuder på fika! 


